



2026 Dangerous Goods Emergency Management Conference Sponsorship Opportunities

Emergency Response Assistance Canada (ERAC) is hosting the 2026 Dangerous Goods Emergency Management Conference, June 2-4, 2026, at Hotel Arts in Calgary, Alberta. Our event will feature two days of conference sessions, receptions and our National Responder awards dinner. **Sponsorships for this event is open.**

Sponsors are highlighted to attendees and ERAC stakeholders through promotions before the event, signage and verbal acknowledgement at the event, and on the ERAC website. Any ERAC event such as this could not take place without the generous support of our sponsors, and your assistance would be truly appreciated to help commemorate 40 remarkable years of ERAC.

Available Opportunities:

Sponsorships	Cost	Tier
Joint Welcome Reception Sponsor with CPA	\$8,000	Platinum
Responder Awards Reception/Dinner Sponsor	\$8,000	
Keynote Sponsor (Day 1 – General Rick Hillier)	\$8,000	
Keynote Sponsor (Day 2 – Dan Comiskey)	\$8,000	
Name Badge Sponsor	\$6,000	Gold
Welcome Gift Sponsor	\$6,000	
Conference Audio Visual Sponsor	\$4,000	Silver
Wi-Fi Sponsor	\$4,000	
Breakfast Sponsor (2 opportunities available)	\$2,000	Bronze
Lunch Sponsor (1 opportunity available)	\$2,000	
Break Sponsor (3 opportunities available)	\$2,000	

Interested in Sponsoring? Please fill out the fields below and send to tate.odwyer@erac.org.

Contact name:

Company:

Billing Address:

Email:

Phone #:

Sponsorship of Interest:

Signature:

If you have any questions or require more information, please contact Tate O'Dwyer, Communications & Marketing Specialist at tate.odwyer@erac.org or 587-349-5881.



Conférence 2026 sur la gestion des urgences liées aux marchandises dangereuses Opportunités de parrainage

L'Assistance d'intervention d'urgence du Canada (AIUC) organise la Conférence 2026 sur la gestion des urgences liées aux marchandises dangereuses, du 2 au 4 juin 2026, à l'hôtel Arts, Calgary, Alberta. L'événement comprendra deux jours de sessions, des réceptions et le dîner national de remise des prix aux intervenants. **Les parrainages pour cet événement sont maintenant ouverts.**

Les sponsors seront mis en avant auprès des participants et des parties prenantes d'ERAC via des promotions avant l'événement, une signalisation et une reconnaissance verbale lors de l'événement, ainsi que sur le site web d'ERAC. Ce type d'événement ne pourrait avoir lieu sans le soutien généreux de nos sponsors, et votre aide serait grandement appréciée pour commémorer les 40 années remarquables d'AIUC.

Opportunités disponibles

Parrainage	Coût	Niveau
Parrain de la réception d'accueil	8 000 \$	Platine
Parrain du dîner/réception de remise des prix	8 000 \$	Platine
Parrain du conférencier principal (Jour 1 – Général Rick Hillier)	8 000 \$	Platine
Parrain du conférencier principal (Jour 2 – Dan Comiskey)	8 000 \$	Platine
Parrain des badges nominatifs	6 000 \$	Or
Parrain du cadeau de bienvenue	6 000 \$	Or
Parrain de l'audiovisuel de la conférence	4 000 \$	Argent
Parrain du Wi-Fi	4 000 \$	Argent
Parrain du petit-déjeuner (2 opportunités)	2 000 \$	Bronze
Parrain du déjeuner (1 opportunité)	2 000 \$	Bronze
Parrain des pauses (3 opportunités)	2 000 \$	Bronze

Intéressé(e) par un parrainage ?

Veuillez remplir les champs ci-dessous et envoyer à tate.odwyer@erac.org.

- Nom du contact :
- Entreprise :
- Adresse de facturation :
- Courriel :
- Numéro de téléphone :
- Parrainage souhaité :
- Signature :